
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag  12 november 2013, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis 
te Middenbeemster.

Aanwezig:
De heer N.C.M. de Lange voorzitter
De heer C.J. Jonges griffier
De heer M. Bakker BPP
De heer L.J.M. Schagen  BPP 
Mevr. B.A.C. JonkDe Lange BPP 
Mevr. R.H. Uitentuis BPP
De heer L.D.J. Fabriek CDA 
De heer J.C. de Wildt CDA
Mevr. A.M.J. Segers D66
De heer G.J.M. Groot D66
De heer H.W.E.Ö. Heijmans D66 
Mevr. C. van den Berg PvdA
De heer P.C. de Waal PvdA
Mevr. E.J. HelderPauw VVD 
De heer W. Zeekant VVD

Op uitnodiging aanwezig :
De heer H.N.G. Brinkman (burgemeester
De heer J.R.P.L. Dings (wethouder)
De heer G.H. Hefting (wethouder)
De heer J.C. Klaver (wethouder)
Mevr. E. KroeseVrolijks (gemeentesecretaris)

Afwezig met kennisgeving:
De heer A.N. Commandeur CDA 
De heer J.W.T. Smit D66

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het 
college, de heer D. Bijl, de aanwezigen op de publieke tribune en de kijkers thuis welkom. 
Er is bericht van verhindering ingekomen van de leden Commandeur en Smit.

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld..

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.
Er hebben zich geen insprekers aangemeld.

4. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 15 oktober 2013.
De commissie stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast. 
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5. Vragen aan portefeuillehouder H.N.G. Brinkman. 
De burgemeester beantwoordt een vraag van de fractie van D66 over BTWcompensatie ten 
aanzien van de uitrukpost in Zuidoostbeemster. Ten gevolge van de regionalisering zou 
deze BTW niet meer compensabel zijn. Als dat inderdaad het geval blijkt te zijn dan volgt 
t.z.t. een begrotingswijziging. 

6. Voorstellen over Toekomst Regionale Samenwerking.
Bij de behandeling van dit voorstel is tevens aanwezig de heer D. Bijl, burgemeester van 
Purmerend en lid van het dagelijks bestuur van de Stadsregio Amsterdam.
De burgemeester leidt de voorstellen in, waarna de heer Bijl een presentatie verzorgt over 
de samenwerking in de stadsregio en de toekomstige samenwerking in de agglomeratie 
Amsterdam.
De heer Bijl beantwoordt vragen van de leden Fabriek, De Waal, Groot, Schagen en 
Uitentuis. 
De voorzitter bedankt de heer Bijl voor zijn presentatie en stelt vast dat de commissie zich 
unaniem met de voorstellen kan verenigen.

7. Voorstel over gemeenschappelijke regeling voor de Veiligheidsregio Zaanstreek 
Waterland (regionalisering Vrijwillige Brandweer Beemster).
Op een vraag van de heer Groot antwoordt de burgemeester, dat alle betrokken partijen 
hebben ingestemd met het sociaal akkoord.
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.

8. Voorstel tot het vaststellen van een wijziging van de Algemene Plaatselijke 
Verordening Beemster 2012 (o.a. opnemen bepalingen over paracommerciële 
inrichtingen).
De burgemeester gaat in op vragen en reacties van de leden Heijmans, Fabriek, De Waal en 
Jonkde Lange. In 2014 vinden over paracommerciële activiteiten en andere zaken 
gesprekken plaats met de horecaondernemers en besturen van verenigingen met kantines.
Als daar aanleiding toe bestaat krijgt de raad vervolgens opnieuw een voorstel om de 
Algemene Plaatselijke Verordening aan te passen.
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.
 
9. Vragen aan portefeuillehouder G.H. Hefting.
Op de vraag van mevr. Segers over communicatie met de omwonenden van het gronddepot 
nabij de Boerengroenstraat in Zuidoostbeemster met omwonenden, zegt wethouder Hefting 
schriftelijke beantwoording toe. Het gaat hierbij om de instandhoudingtermijn (5 jaar) van het 
depot.
Op een vraag van mevr. Uitentuis zegt hij een schriftelijke toelichting toe over de afwijzing 
van een principeverzoek over een uitbreidingsplan van de Beemster Ruiters.

10. Voorstel om de welstandsverslagen 2011 van het college en de 
welstandscommissie voor kennisgeving aan te nemen. 
Wethouder Hefting beantwoordt vragen van de leden Segers, Helder, Uitentuis, Fabriek en 
De Waal. 
Op een vraag van de heer De Waal antwoordt hij, dat de leden het welstandsverslag van de 
welstandscommissie voortaan spoedig na ontvangst zullen krijgen.
Als aandachtspunten neemt hij de volgende punten mee:
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 nadenken over de mogelijkheden van een publiekspresentatie van de welstandscommissie 
(verzoek van mevr. Uitentuis);
 navraag doen naar de toegankelijkheid voor belanghebbenden van zittingen van de 
welstandscommissie in het stadhuis van Purmerend (verzoek van de heer De Waal);
 bekijken of de omgevingsnota op gebruiksvriendelijke, digitale wijze beschikbaar maken 
belangstellenden (verzoek van mevr. Segers).
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.
 
11. Voorstel om in het kader van de voorgenomen planologische medewerking aan 
bedrijfsuitbreiding op perceel Jisperweg 14a te Noordbeemster te verklaren dat een 
verklaring van geen bedenkingen (art. 6.5 lid 3 Bor) niet vereist is.
De heer A.C.M. Fontaine, aanvrager, is aanwezig om eventuele vragen van commissieleden 
te beantwoorden.
Wethouder Hefting beantwoordt vragen van de leden De Wildt, De Waal en Segers.
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.

12. Vragen aan portefeuillehouder J.C. Klaver.
Er zijn geen vragen aan wethouder Klaver.
Wethouder Klaver deelt mee, dat de aanbieding van een voorstel over het GVVP is 
uitgesteld tot begin 2014.
Een artikel in het Noordhollands Dagblad heeft hem gesterkt in zijn optimisme over de 
gevolgen van Natura 2000. Mevr. Uitentuis en de voorzitter delen dit optimisme niet. 

13. Vragen aan portefeuillehouder J.R.P.L. Dings.
Er zijn geen vragen aan wethouder Dings.

14. Bepalen welke agendapunten geagendeerd moeten worden als Apunt voor de 
raadsvergadering op 12 november 2013 en als B of Cpunt voor de raadsvergadering 
op 10 december 2013. 
De punten 6, 7,8 10 en 11 worden als Apunten aangemerkt. Er zijn geen B of Cpunten.

15. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en 
bedrijven.
De heer Zeekant doet mededelingen over een bezoek aan de diervriendelijke veestalling van 
de familie Köhne. Hij neemt de suggestie van de voorzitter mee om een bezoek van de raad 
aan deze veestalling te organiseren.
De voorzitter doet mededelingen over het recente mini congres HVC in Purmerend.

16. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
Er zijn geen vragen. 

17. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur.
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